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J e g y z ő k ö n y v 
 
 

Készült:  Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottsága 2011. november 9.-én 
megtartott üléséről 

 
Az ülés helye:  Geróts terem 
 
Az ülés kezdési időpontja:  07.30 óra 
 
Az ülésen megjelentek:  a bizottság elnöke Kuna Ferenc 
  a bizottság tagjai Horváth Bálint 
    Varga Ferenc 
    Kovács Károly 
   
Távolmaradását jelezte:  Szigeti Zoltán, Balikó Adrienn, Tóth Balázs 
  
Az ülésen részt vettek:  Dr. Szabó Tibor polgármester 
                                        Gucsek István alpolgármester 
                                                         
Kuna Ferenc: köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket, megállapította, 

hogy a bizottság határozatképes, javaslatot tett a napirendi 
pontra, a jegyzőkönyv hitelesítőre Varga Ferenc személyében és 
a jegyzőkönyvvezetőre, Miklósné Pető Rita személyében.  
Megállapította, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal 
az alábbi határozatot hozta: 

  
 

Martonvásár Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottsága 
39/2011. (XI.9.) határozata 

napirendről, hitelesítő, jegyzőkönyvvezető személyéről 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Üzemeltetési Bizottsága a jegyzőkönyv hitelesítőt Varga Ferenc, a 
jegyzőkönyvvezetőt Miklósné Pető Rita személyében, a napirendet az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 

1.) Martonvásár Város Szerkezeti Tervének, Szabályozási Tervének és Helyi 
Építési Szabályzatának módosítása 

2.) Egyebek 
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A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 
1.) NAPIREND: Martonvásár Város Szerkezeti Tervének, Szabályozási 

Tervének és Helyi Építési Szabályzatának módosítása 
 

Kuna Ferenc:  felkérte az előterjesztőt, hogy ismertesse a napirendi ponttal 
kapcsolatos tudnivalókat. 

Horváth Bálint:  elmondta, hogy az előterjesztésben foglaltakhoz szóbeli 
kiegészítést hozzátenni nem kíván, a polgármester úr ismertetni 
fogja a képviselő-testületi ülésen a főépítész véleményét. 

Kuna Ferenc: megállapította, hogy több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, 
a városfejlesztési és üzemeltetési bizottság egyhangúan, 4 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Martonvásár Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottsága 
40/2011. (XI.9.) határozata 

Martonvásár Szerkezeti Tervének, Szabályozási tervének és Helyi Építési 
Szabályzatának módosításáról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Üzemeltetési Bizottsága az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadásra 
javasolja Martonvásár Szerkezeti Tervének, Szabályozási Tervének és Helyi 
Építési Szabályzatának módosítását. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: soron következő képviselő-testületi 
ülés 
 
 
2.) EGYEBEK: 
 
Kuna Ferenc: felkérte a bizottság tagjait, egyebekben tegyék meg további 

javaslataikat. 
Gucsek István:  felkérte Horváth Bálint, bizottsági tagot, ismertesse Győri 

Balázstól, a NIF Zrt. projektmenedzserétől a gyalogos vasúti 
aluljáró átvétele tárgyában érkezett levelet. 

Horváth Bálint: elmondta, hogy előzetesen az önkormányzat kifejezte aggályait 
és nem kívánta átvenni az évi 2 millió Ft-os fenntartási 
költségvonzatú, nem megfelelő műszaki állapotú aluljárót, 
melyre válaszul érkezett a NIF-től a levél. Ismertette a levél 
tartalmát, mely szerint a NIF Zrt megérti az önkormányzat 
helyzetét és a probléma forrását, a műszaki átadás-átvételi 
eljárást kezdeményezik, az eljárás során keletkezett 
észrevételeket rögzítik és az aluljáró átvételére csak abban az 
esetben kerülhet sor, amennyiben minden műszaki probléma 
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rendezésre kerül. A használatbavételi engedély kiadásának 
feltétele, többek között, az aluljáró átadásáról szóló üzemeltetési 
szerződés is. 

Gucsek István: elmondta, hogy az aluljáró a gyalogos forgalom számára addig 
nem használható, tilos az átjárás, mivel építési területnek 
minősül. 

Varga Ferenc: véleménye szerint a levél korrekt, várja, hogy az eljárás 
meginduljon, illetőleg köszönetét fejezi ki ez ügyben és várja a 
megkeresést az átadás tárgyában. 

Dr. Szabó Tibor: egyet ért Gucsek Istvánnal, javasolja, hogy a NIF Zrt. részéről 
érkezett levélre küldendő válaszban hangsúlyozza az 
önkormányzat a biztonságos közlekedés garanciáinak 
megteremtését az építkezés ideje alatt is, az aluljáró legyen 
megközelíthető és balesetveszély-mentes állapotú. 

Kuna Ferenc: kifejezte véleményét, hogy az aluljáró alapvetően rossz 
technológiával épület.  

 
Több kérdés hozzászólás nem volt, Kuna Ferenc 07.51 órakor az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 ………………………… ……………………….. 
 Kuna Ferenc  Varga Ferenc 
 elnök jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ellenőrizte: 


